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Woclawek, 21 lutego 2018 roku,
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Pani

Katazyna Zargbska

Radna Miasta Woclawek

Odpowiadajqc na Pani interpelacje wniesionq podczas XJC(Vlll Sesji Rady Miasta Wloclawek

w sprawie dofinansowania zakupu czlerech komplet6w odzie2y ochronnej dla wloclawskich

funkcjonariuszy policji pelniqcych slu2be na quadach upzejmie informujq, 2e zlozony pnez PaniE

Radnqwniosek w przedmiotowej sprawie nie moze bye zrealizowany.

W obecnej chwili bud2et miasta Woclawek zostal uchwalony i nie ma mo2liwo6ci ingerencji

w jego zapisach. Wszelkie sugestie zwiqzane z potzebami Komendy Miejskiej Policji we Wodawku

winny by6 kierowane do miesiqca wze6nia danego roku bud2etowego aby mo2na je bylo ulqd

w projekcie bud2elu na rok nastqpny.

Jednocze5nie nale2y zwr6cie uwagg, 2e pojazdy typu quad zakupione zostaly ze Srodk6w

budZetowych Uzgdu Miasta Woclawek w roku 2017, natomiast ich bie2qca eksploatacja, w tym zakup

niezbgdnych czeSci i podzespol6w jak r6wnie2 doposa2enie i wyposa2enie funkcjonariuszy w odzie2

ochronnE nie mieScil siq w warunkach zawartego porozumienia wobec czego winien byi zaplanowany

po shonie Komendy Miejskiej Policji we Woclawku.

Do wiadomosci:

1. WOP iK-2 egz. +MoOKjem:
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